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教育事務委員會 
Panel on Education 

 
在 2018年 12月 7日的會議上 

就議程項目"3358EP – 沙田水泉澳一所設有 30間課室的小學；   
以及一般建校工程相關機制及建校標準(包括校舍設施)"通過的議案 

Motion passed under the agenda item  
"3358EP – A 30-classroom primary school at Shui Chuen O, Sha Tin; 

territory-wide mechanism on school building works and standard of school 
premises (including facilities)" at the meeting on 7 December 2018 

 
 
議案措辭 
 

本會促請教育局成立包括有學校代表在內的常設機制，盡速

檢討及修訂「標準校舍用途分配表」和「新建校舍家具及設備

一覽表」，確保校舍及設備標準與時並進，以配合現代及未來

的教學發展需要。 
 
 
 
(黃碧雲議員動議) 

 
 
Wording of the Motion 
 

(Translation) 
 

This Panel urges the Education Bureau to establish a standing 
mechanism which includes school representatives to expeditiously 
review and revise the "Schedule of Accommodation" and "Furniture and 
Equipment List for New Schools" to ensure that standards of school 
premises and equipment are up to date and cater for the present and  
future teaching development needs. 
 
 
 
(Moved by Dr Hon Helena WONG Pik-wan) 

 
 
 
 
 
 

 
 


